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Abstract (en)

Electrostatic filter provided for removing dust from gases and comprising a tube (1) traversed by an axial wire (9) at a different electrical potential.
In order to clean the tube (1) of the dust deposit adhering to the wall, there is provision for a brush (13) actuated from the outside in order to slide in
the tube (1) and a sealed means (15) for closing off the tube during the cleaning operation. No dismantling of the installation is therefore necessary.

<IMAGE>

Abstract (fr)

Filtre électrostatique prévu pour dépoussiérer des gaz et comprenant un tube (1) traversé par un fil axial (9) a un potentiel électrique différent. Pour
décolmater le tube (1) du dépdt de poussieres adhérant a la paroi, on prévoit une brosse (13) commandée de I'extérieur pour coulisser dans le tube
(1) ainsi qu'un moyen de fermeture étanche (15) du tube pendant le nettoyage. Aucun démontage de l'installation n'est donc nécessaire. <IMAGE>
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